
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Snedronningen/Bjerggårdshaven. 

 D. 29/4-22 kl. 13 hos Susanne. 

 

 

Til stede:  Inge, Susanne. 

Referent: Susanne 

 

Pkt. 1:  Orientering siden sidst (Susanne). 

  Beboerundersøgelse uge 16 + 17.  

5-6 beboere har meldt til Susanne, at de mangler spørgeskema. Deres 
mails er sendt videre til kontoret. Annette, Inge, Susanne holdt åbent hus 
for at hjælpe interesserede med udfyldelse af skema. - Ingen dukkede op. 

Der bliver fortsat arbejdet på plan for kursusaktivitet for nye/gamle 
bestyrelsesmedlemmer. 

Der kommer ny affaldsordning sidst på året, hvor vi skal sortere 
yderligere. 

Der arbejdes mod LED-lys i alle udendørs lamper. Der arbejdes fortsat 
med dræning på Snedronningen. Der vil blive skiftet plader på skure 
løbende. Biodiversitet - der vil blive sået blomster forskellige steder i 
løbet af foråret. Lamper ved hoveddøre trænger til udskiftning. 
Snedronningen mangler lys ved postkasser samt skiltning med 
husnumre. 

Pkt. 2:  Aktiviteter.   

Straks efter afdelingsmødet vil dette blive et stort emne. - Måske 
sommerfest som sidste år i starten af august. Boligselskabets 
Socialmedarbejder (Annette), som holder til på Stæremosegården, vil 
meget gerne deltage/hjælpe til. Der er sat oplysning om Annette op på 
vores opslagstavler samt i vores facebook gruppe. 

Pkt. 3:  Parkeringsplads (optegning, skiltning). 

Optegning starter i foråret. Skiltning med husnumre (Snedronningen) vil 
komme til at sidde på skiltet ved parkeringspladsen. Der vil komme nye 
opslagstavler, da de nuværende ikke fungerer optimalt.  

Pkt. 4:  Opfølgning på køkken. 



Fortsat ikke noget udkast at vise frem. Tidligere medlem af bestyrelsen 
skulle have arbejdet med dette. Nu er beboer fra Bjerggårdshaven og 
Susanne på sagen. Vi afventer tilbagemelding fra medarbejder fra HTH, 
som uheldigvis har været syg. Samtidig mangler ham tilbagemelding fra 
Morten i forhold til nogle praktiske ting med udsugningens placering. 
Endelige tegninger samt priser vil nok først foreligge  inden 
sommerferien - krydser fingre. 

Pkt. 5:  Opfølgning på udfordringer (reparationer, terrassedøre, lys, m.m.). 

Der arbejdes på renovering af lys på Snedronningen. Teknisk vil skure 
og udendørslamper komme til at køre separat. Elektriker har desværre 
været syg, men berørte beboere vil atter blive informeret, lige så snart 
elektrikeren skal have adgang til skurene. 

Pkt. 6:  Afdelingsmøde. 

  Forhåbentlig bliver der god tilslutning. 

  Der skal vælges 2 bestyrelsesmedlemmer og 1-2 suppleanter. 

Pkt. 7:  Eventuelt. 

Desværre nåede vi/jeg ikke at stille følgende forslag til tilføjelse af 
husorden: " Beboere på 1. sal skal have mulighed for adgang gennem 
stueetagens haver til bl.a. vinduespudsning." Umiddelbart har berørte 
beboere ikke indgivet forslag, da vi ikke har modtaget noget fra OBO. 

  

 


